
 

Protokoll fört vid Svenska Nortonklubbens Årsmöte 28 juni 2025 kl. 15:00, Fjällnora Camping, Uppsala. 

Ordförande Klas Wejle öppnade mötet och hälsade välkommen. Presentation av styrelsen samt att de 
närvarande gjorde en kort presentation av sig själva. 

1. Fastställande av röstlängd enligt medlemsmatrikel för mötet. 

Mötet beslutade att godkänna närvarolista med 29 deltagare enligt bilaga 1. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Mötet beslutade att välja Klas Wejle som mötesordförande och Toni Eklund som mötets sekreterare.  

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Mötet beslutade att välja Lasse Camenius som justerare och rösträknare.  

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

Mötet beslutade att kallelse har skett stadgeenligt i klubbtidningen Norton och på hemsidan.  

5. Fastställande av dagordning.  

Den föreslagna dagordningen godkändes med de tillägg som anmäldes att tas upp under punkt 13, 
övriga frågor. 

6. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse för 2024. Bilaga 2. 

Årsmötet beslutade att godkänna verksamhets- och förvaltningsberättelse för 2024. 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret. Bilaga 3 

Årsmötet tog del av revisionsberättelsen och den lades till handlingarna.  

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.  

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet enligt revisorernas förslag. 

9. Fastställande av medlemsavgifter. 

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften ska ligga kvar på 300 kronor för svenska medlemmar samt 
400 kr för medlemmar boende utanför Sverige. 

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets-/
räkenskapsåret. Träff med årsmöte, resa samt mc-marknad i Forsbacka tillsammans med BSA- och 
Triumph klubbarna.  

Årsmötet beslutade att godkänna den föreslagna verksamhetsplanen med budget. 

11. Behandling av styrelsens förslag (propositioner) och i rätt tid inkomna förslag från medlemmarna 
(motioner). Någon motion, proposition eller andra förslag till årsmötet har inte inkommit. 

     



  12. Val styrelse, revisorer och valberedning 

Ordförande Klas Wejle, Djursholm omval på ett år, på egen begäran t.o.m. 2026. 

            Vice ordförande Toni Eklund, Trollhättan har ett år kvar på sin mandatperiod t.o.m. 2026. 

Övriga styrelseledamöter 

           Kassör Lars Olof Larsson, Vännäs omval på ett år på egen begäran t.o.m. 2026. 

           Sekreterare Toni Eklund, Trollhättan har ett år kvar på sin mandatperiod t.o.m. 2026. 

            Ledamot Torsten Vesterlund Uppsala omval på 2 år t.o.m. 2027. 

            Ledamöt Anders Planefeldt, Kullavik har ett år kvar på sin mandatperiod t.o.m. 2026.                                                                                        

            Ledamot Benny Frost, Vretstorp har ett år kvar på sin mandatperiod t.o.m. 2026.                 

            Suppleant Krister Törnblom, Halmstad. Suppleant, omval ett år t.o.m. 2026. 

        Suppleant Magnus Jönsson, Ör omval ett år t.o.m. 2026.        

            Två revisorer för en tid av ett år 

             Årsmötet beslutade att välja (omval) Bo Storwall och (omval) Bo Säbb, båda från 

             Östhammar. 

             Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, varav en skall utses till  

             sammankallande. 

             Årsmötet beslutade att välja Lasse Camenius, Tidö, sammankallande, och Jan  

             Hedkvist, Häggebäcken. 

             Redaktör för klubbens medlemstidning 

             Lasse Camenius har ett år kvar på sin post t.o.m. 2026 

             Övriga funktionärer för hemsidan, forumet och kontaktman för Norge utses av 

             styrelsen. 

13. Övriga frågor 

          - Ordförande Klas ställde frågan om det fanns intresse att arrangera en liknande resa under                            

            2026 som årets Ålandsresa. Styrelsen åtar sig att planera en resa. 

          - Diskuterades huruvida årsmötet ska marknadsföras som träff och årsmöte då medlemmar   

             tros lockas mer om betoningen ligger på träff. Styrelsen tar åt sig synpunkten. 

          - Medlemmen Michael Wang, Uppsala åtar sig att göra en uträkning/ analys om var      

            medelpunkten för medlemmarna befinner sig geografiskt i Sverige. Klas skickar med en      

            medlemsmatrikel som underlag. 

14. Avslutning 

Ordföranden tackade de närvarande deltagarna och bjöd in till kaffestund samt till kvällens grilllbuffé 
på campingen. 

Klas Wejle  Toni Eklund                       Lasse Camenius 

Ordförande  Sekreterare                       Justerare


